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Beste HVN-leden, 
Het bestuur van de Historische Vereniging Nieuwerkerk aan den IJssel probeert u op de hoogte te houden 
van interessante nieuwtjes rondom de vereniging en de Oudheidkamer. U ontvangt al drie maal per jaar 
de HVN-Nieuwsbrief. Via de e-mail sturen we u daarnaast soms de HVN-Nieuwsflits.  
 
   * Uitgekozen? Vul gemeentelijke subsidie-enquête in! 
Een selectie van vijfduizend inwoners krijgt in juni namens Zuidplas een persoonlijke inlogcode 
opgestuurd voor een online enquête over nieuw subsidiebeleid. Uiteindelijk moeten 900 bewoners de 
vragenlijst invullen. Als het nodig is wordt er een tweede mailing verstuurd. Mensen die een brief 
ontvangen en geen internet hebben zouden de enquête in kunnen vullen in ‘de bibliotheek’. Bij veelal een 
gebrek aan eigen cultuurvisies bij college en raad kán de uitkomst van de subsidie-enquête 
richtinggevend worden. Vandaar het verzoek tot invullen als u bent uitgekozen. En mogelijk is ook geen 
enkel van de vijf HVN-bestuursleden dat! (Ontvangers van grote al dan niet verkapte subsidies stimuleren 
hun uitverkoren leden ook tot invullen!) Overigens was en is de HVN blij met de door D66-wethouder Rik 
van Woudenberg wel verkondigde visie bij de openingen in de Oudheidkamer vorig jaar. Een van de 
uitgangspunten van herziening van het subsidiestelsel is ook correct: het beter zichtbaar maken van de 
enorme verkapte (accommodatie)subsidies. Het zgn. subsidieregister op www.zuidplas.nl houdt die 
verkapte (sport)subsidies onder de pet. Met de kapitaallasten voor de grond van gemeentelijke 
accomodaties wil men dat trouwens blijven doen, terwijl bijv. de HVN daar bij particuliere huur wel mede 
voor betaalt. Overigens bewaart de Oudheidkamer graag ook lokale sportbekers en -medailles: we 
hebben geen hekel aan sport, maar het  ‘een beetje transparant’ van politici lijkt op ‘een beetje zwanger’ 
en is onsportief.  
 

     
 
 

 ‘D66-raadslid: “Oudheidkamer is maar gefröbel”’ (www.omroepzuidplas.nl) 
Uit reactie van het Nieuwerkerkse raadslid Klovert op de journalistieke bijdrage van 31 mei op 
www.omroepzuidplas.nl over een ideeënavond in De Batavier (HVN hoorde niet bij de SELECTE 
genodigden): ‘In dit artikel worden mijn uitspraken volledig uit hun verband gerukt.’  
Uit HVN-reactie op dit bericht, verderop op die site: “De heer Klovert blijft welkom om aanvullend aan wat 
hij vooraf al wist te zeggen - wat dan  ook - eens specifiek te komen kijken naar wat er allemaal namens 
de gemeente Zuidplas (!) om duurzaam te behouden aan die Oudheidkamer is overgedragen, in 
eigendom en in bruikleen!”  
 
   * Zaterdag 4/7, 1/8, 5/9 en 12/9 weer open middagen van 14-17 uur 
Kom eens met gasten kijken, zeker als u de Kortenoord-expositie nog niet hebt gezien (geldt ook voor 
raadsleden)! 
 
Met vriendelijke groeten, namens het bestuur van de HVN, 
Adri den Boer (secretaris)  
 
..en volg de Oudheidkamer ook zo: 
https://www.facebook.com/pages/Oudheidkamer-Nieuwerkerk-aan-den-
IJssel/794134630624979 


